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Vad händer i HMK just nu 

Just nu så är det rätt lugnt, alla sektioner förbereder inför HMKs årsmöte den 

15/2-2024. Det som har varit mest i fokus just nu är huruvida HMK har eller inte 

haft en godkänd miljörevision. Bil och MC ska tydligen ha varsina godkända 

revisioner. Crossen gjorde sin revision vid senaste banbesiktningen men det verkar 

som det har blivit något strul vid dokumentationen, Camilla undersöker. Enduro 

sektionen använder samma miljörevision som Crossen. Detta med att vi (crossen) 

inte har en aktiv miljöansvarig som är med i det löpande arbetet gör att saker inte 

kanske blir riktigt rätt ibland.  

Ekonomi 

HMK ekonomin ser helhet bra ut till november. Huvudkassan gör sin förlust som 

vanligt -302 492:- detta innan sektionerna räknas in. HMK totalt 150 281:-  

Crossens resultat för 2023 tom nov +39 876:- (-60 124:-)  

Lite mera utbildningskostnader kommer komma med under detta år. 

Bana och området runt om 

Trädfällning tillsammans med enduro återstår. 

Inkoppling av pump i nya huset, dra en mark el kabel samt nya inkopplingar av 

vatten. Blir lite till våren då bevattningspumpen är ur funktion och uppkörd till 

garaget.  

Lite jobb för Alléskolan planeras till lämpligt tillfälle. Dränering och bevattnings-

ledningsgrävning.  

Lite vinterservice av vår traktor, tvätta o smörja innan vintervila. Även sladden, 

harven och kultivatorn behöver lite översyn och fix så det är klart till våren.  

 

 



Övrigt inför 2024 

Vi har två medlemmar som har klarat SISU’s tränar grundutbildning för att nu gå 

Svemos tränarutbildning nivå 1. Bra jobbat båda två.  

Vi har som vi pratade om på förra mötet ett stort behov av medlemmar som är 

villiga att ta olika poster i verksamheten som står tomma.  

Crosskolan, ledare och tränare: 

Onsdagsgruppen, ledare och tränare:  

Motion, ledare: 

Banansvarig/fordon: 

Bevattning: 

Områdesansvarig: 

Utbildningsansvarig: 

Miljöansvarig:  

IT webbansvarig: 

Tävlingskommitté: 

Sektionskassör: 

Kioskansvarig:  

 

Övriga funderingar 

Öppet dagar, har vi möjlighet att ha öppet tre dagar i veckan?? 

Vilka krav kan vi ställa på våra medlemmar i crosskola, U-gruppen, serieåkare, 

övriga medlemmar? Är det tillräckligt med de krav vi har inskrivna för våra 

aktiviteter? 

Kjell ställer en intressefråga på FB om vilka Hallsbergs MK medlemmar som vill 

delta i måndagarnas Crosskola och onsdagarnas Ungdomsträning. 

Träningsläger i egen regi? 



Tävlingar? 

 

 Serien. Under 2023 har det varit en arbetsgrupp i Svemo västra som har 

arbetat med seriesystemet. Som vi sett under några år så har förarantalet minskat 

i seriesystemet och det har även varit klubbar som inte kommit till serietävlingar 

ibland. Det har nu kommit förslag till seriesystemet och skall inkomma till 

klubbarna mejl ledes inom kort. Serieföreningen hade möte igår och presenterade 

det och beslut ska tas på nästa möte i januari. När vi får denna info så kommer vi 

att kalla till ett extra möte så vi får prata ihop oss om vad vi tycker i HMK om 

detta. 

 

 

 

 


